
PROTOKÓŁ Nr I / 2014
z pierwszej sesji Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu

w kadencji 2014-2018
odbytej dnia 01 grudnia 2014r. 

Nowotomyskim  Ośrodku Kultury 

Przed  oficjalnym  otwarciem  Sesji  Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji Wyborczej 
Pani Alina Szułczyńska powitała wszystkich nowo wybranych radnych na okres kadencji 
2014-2018.  Pogratulowała  wyboru  i  zaufania  jakim  obdarzyli  ich  wyborcy,  życząc 
jednocześnie  by  podejmowane  przez  nich  decyzje  stanowiące  prawo  lokalne  dobrze 
służyły  lokalnemu środowisku i wszystkim mieszkańcom.. Po czym wspólnie z zastępcą 
przewodniczącego MKW Panem  Aleksandrem Ochlą dokonali wręczenia zaświadczeń o 
wyborze na radnego Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu.  
21  nowo  wybranych  radnych  odebrało  zaświadczenia  wydane  na  podstawie  art.  449 
ustawy z dnia 5 stycznia 2011 – Kodeks wyborczy (Dz.U. Nr 21, poz. 112 z późn. zm. ) tj: 

1. Andryszczyk Wojciech
2. Bielawa Maciej
3. Brambor Marcin
4. Drążkowiak Leszek
5. Drożdżal Adam
6. Frański Łukasz
7. Jandy Mateusz
8. Jarosz Michał
9. Kościański Wojciech
10. Klimko Jan
11. Maćkowiak Jarosław
12. Nawrot Bogusław
13. Polański Adam
14. Radwan Tomasz
15. Rolla Katarzyna
16. Sara Rafał
17. Skrzypczak Jakub
18. Szczechowiak Mieczysław
19. Szofer Adam
20. Śliczner Wojciechowi
21. Tabaczyński Rafał

Ad.1.   
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Zgodnie z art. 19 ust. 8 ustawy o samorządzie gminny -  otwarcia  I sesji Rady 
Miejskiej  w Nowym Tomyślu  w kadencji  2014-2018 o godz.  12:12 dokonał  radny 
Wojciech Andryszczyk  jako radny Senior w obecnej  kadencji Rady. 
        Podziękował za powierzenie mu zaszczytnej funkcji i  zapewnił, że dołoży wszelkich 
starań celem sprawnego przebiegu obrad  pierwszej  sesji. 
Stwierdził,  że w sesji  uczestniczy 21 radnych,  co stanowi kworum, gdyż w  przypadku 
gminy Nowy Tomyśl ustawowy skład rady wynosi  21 radnych, przy którym Rada Miejska 
może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
Powitał serdecznie nowo wybranych radnych, panów burmistrzów , Sekretarza i Skarbnika 
Gminy,  naczelników  wydziałów  Urzędu  Miejskiego,  kierowników  jednostek 
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organizacyjnych Gminy,   panie i panów sołtysów,   zaproszonych gości, przedstawicieli 
mediów  oraz   publiczność. 
Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią zał. nr 2 i 3 do protokołu. 

Ad.2.   
Ślubowanie radnych.

Radny  Wojciech  Andryszczyk  - poinformował,  iż  zgodnie  z  art,  23.a)  ustawy  o 
samorządzie  gminnym,  radni  przed przystąpieniem do wykonywania  mandatu składają 
ślubowanie. 
W związku z tym radny senior poprosił  wszystkich radnych o powstanie, odczytał treść 
roty ślubowania:

„Wierny   Konstytucji   i   prawu   Rzeczypospolitej   Polskiej,   ślubuję  
uroczyście  obowiązki  radnego  sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  
mając  na  względzie  dobro  mojej  gminy  i  jej mieszkańców.” 

a najmłodszy wiekiem radny Pan Jakub Skrzypczak wyczytał z listy nazwiska 21 radnych 
którzy  złożyli  ślubowanie  poprzez  wypowiedzenie  słowa  „Ślubuję” z  ewentualnym 
dodaniem słów „Tak mi dopomóż Bóg”  .           

Złożenie  ślubowania  przez  21  radnych  Rady  Miejskiej,  jest  oficjalnym  potwierdzeniem 
objęcia mandatu radnego. 

Ad.3.   
Przedstawienie porządku obrad

Radny Wojciech Andryszczyk – przekazał, iż porządek obrad pierwszej sesji zwołanej 
na  podstawie  Postanowienia  Nr  56/14  Komisarza  Wyborczego  w  Lesznie  z  dnia 
24.11.2014r.  przesłany  został  wszystkim  radnym  wraz  z  materiałami.   Poinformował 
również, że w przypadku zgłoszenia przez radnych propozycji zmian do porządku obrad 
dotyczących  np.  zmiany  kolejności  punktów,  dodania  nowych  punktów,  zdjęcia  lub 
modyfikacji przedstawionych punktów, proponowane zostaną przegłosowane. 
Zmiany zostają wprowadzone,  jeżeli  za zmianą opowie  się w głosowaniu bezwzględna 
większość ustawowego składu rady, tj. co najmniej 11 radnych.

Odczytał  proponowany porządek obrad:

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.   Ślubowanie radnych.
3.   Przedstawienie porządku obrad
4.   Powołanie Komisji Skrutacyjnej,
5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej:

a. zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego Rady ,
b. przeprowadzenie głosowania,
c. podjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego.

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej:
a. zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczących Rady Miejskiej,
b. przeprowadzenie głosowania,
c. podjęcie uchwały stwierdzającej wybór wiceprzewodniczących.

7. Informacja o stanie Gminy Nowy Tomyśl.
8. Informacja o nazewnictwie i przedmiocie działania komisji stałych Rady Miejskiej 
9. Wolne  głosy i informacje.
10. Zakończenie obrad  I sesji Rady Miejskiej.

Ze strony radnych nie zgłoszono uwag do przesłanego w materiałach porządku obrad . 
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Rada Miejska przyjęła do realizacji porządek obrad I sesji w dniu 01.12.2014r. w  wersji 
przesłanej radnym.  Porządek obrad stanowi dodatkowo zał. nr 4 do protokołu.
Pkt. 1, 2 i 3 przyjętego porządku obrad zostały zrealizowane.

Ad. 4   
Powołanie Komisji Skrutacyjnej.

Radny Wojciech Andryszczyk  poinformował,  że w związku z ustawowym  wymogiem 
dokonania wyboru przewodniczącego rady jak i wiceprzewodniczących rady, bezwzględną 
większością  głosów  w  obecności  co  najmniej  połowy  ustawowego  składu  rady,  w 
głosowaniu tajnym, zachodzi konieczność dokonania wyboru komisji skrutacyjnej. 

Zaproponował przystąpienie do powołania 3 osobowej komisji skrutacyjnej z radnych Rady 
Miejskiej. Przypominał, że osoby mające zamiar kandydowania na przewodniczącego rady 
lub wiceprzewodniczących rady, nie mogą wchodzić w skład komisji skrutacyjnej. 

Nastąpiło zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej:
Radny Wojciech Śliczner – zgłosił do komisji skrutacyjnej radnego Michała Jarosza, 
Radny Mateusz Jandy – zgłosił  radnego Bogusława Nawrota.
Radny Jakub Skrzypczak – zgłosił  radnego Adama Szofera.
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej.

Nie zgłoszono uwag do ww składu komisji,  w związku z czym radny Senior poddał pod 
głosowanie powołanie  komisji skrutacyjnej  w zgłoszonym składzie:
Skład komisji Skrutacyjnej przyjęty został przez Radę Miejską jednomyślnie tj. 21 głosami 
„za”. 
Komisja w trakcie 5 min. przerwy dokonała ukonstytuowania się i przygotowania zasad 
głosowania.

Ad.5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej:
a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej,

Radny  Senior  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów  na  funkcję  przewodniczącego  Rady 
Miejskiej wraz  z  krótkim uzasadnieniem. 

Radny  Łukasz  Frański  zgłosił  kandydaturę  pana  Marcina  Brambora  na  funkcję 
przewodniczącego  Rady  Miejskiej.  Stwierdził,  iż  pan  Marcin  Brambor  w  ostatnich 
wyborach samorządowych był  kandydatem na   Burmistrza Nowego Tomyśla,  otrzymał 
ogromne  poparcie  społeczne,  jest  prawnikiem,  pracownikiem  Powiatowego  Centrum 
Pomocy Rodzinie, jest również mediatorem sądowym. 

Zgłoszony  kandydat  pan  Marcin  Brambor  wyraził  zgodę  na  kandydowanie.  Więcej 
zgłoszeń  nie  było,  tym  samym  radny  senior  poddał  pod  głosowanie  zamknięcie  listy 
kandydatów: 
Rada Miejska  20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”  przyjęła  listę zgłoszeń na 
przewodniczącego Rady Miejskiej z jednym kandydatem.

Powołana  wcześniej  komisja Skrutacyjna  dokonała przygotowania  kart do głosowania, a 
przewodniczący komisji radny Michał Jarosz - przedstawił  zasady głosowania. 
Radny Senior poddał pod głosowanie przez Radę przyjęcie postanowienia proceduralnego 
– jakim były przedstawione zasady głosowania:.
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Rada Miejska jednomyślnie tj. 21 głosami „za” przyjęła przedstawione zasady głosowania, 
które stanowią  zał. nr  5  do protokołu. 

b) przeprowadzenie głosowania,
Przewodniczący  komisji  Skrutacyjnej  wyczytał  kolejno  z  listy  obecności  nazwiska 
radnych, a radni dokonując  aktu głosowania wrzucali wypełnione karty do głosowania do 
przygotowanej urny.  
Komisja  skrutacyjna  w  trakcie  ogłoszonej  10  minutowej  przerwy  dokonała  obliczenie 
wyników  głosowania  i  sporządziła  protokół  wyboru  przewodniczącego  Rady  Miejskiej, 
który stanowi zał. nr  6  do protokołu.. 
Przewodniczącym Rady Miejskiej  wybrany został - radny Pan Marcin Brambor. 

Radny Senior - Wojciech Andryszczyk, pogratulował nowo wybranemu przewodniczącemu 
Rady Miejskiej Panu Marcinowi Bramborowi,  życząc owocnej czteroletniej pracy.

c) p  odjęcie uchwały stwierdzającej wybór przewodniczącego.  
Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, wybór przewodniczącego 

Rady  nastąpił  w  głosowaniu  tajnym.  Jako  usankcjonowanie  dokonanego  przez  Radę 
wyboru, radny Senior odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Nowym Tomyślu i poddał go pod głosowanie:
Rada Miejska podjęła uchwałę Nr I / 1/ 2014 w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu ( 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”).
Uchwała stanowi zał. nr  7   do protokołu.  

Na  podstawie  uchwały  Rady  Miejskiej  z  dnia  22  lutego  2013r.  w  sprawie 
ustanowienia  wizerunku  herbu  gminy  Nowy  Tomyśl,  łańcucha  Burmistrza  Nowego 
Tomyśla i łańcucha Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu oraz określenia 
zasad  ich  używania  –  po  raz  pierwszy  w  historii  samorządu  Gminy  Nowy  Tomyśl 
dokonano ceremonii  nałożenia insygnium władzy w postaci łańcucha nowo wybranemu 
Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej,  co  stanowi  formalny  akt  objęcia  funkcji 
Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  przez  radnego  Pana  Marcina  Brambora.  Aktu  tego 
dokonał radny senior Wojciech Andryszczyk. 

Radny  Wojciech  Andryszczyk  przekazał  dalsze  prowadzenie  obrad  nowo  wybranemu 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej Marcinowi Bramborowi. 

Ad.6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej:
a) zgłaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej,

     Zgodnie z zapisem § 18 ust 2 Statutu Gminy Nowy Tomyśl  rada wybiera ze swojego 
grona  dwóch  wiceprzewodniczących  Rady.   W  związku  z  tym,  przewodniczący  Rady 
Miejskiej  poprosił   o  zgłaszanie  kandydatów  na  funkcję  wiceprzewodniczących  Rady 
Miejskiej wraz z uzasadnieniem:
Radny Wojciech Kościański  zgłosił  kandydaturę  radnego Łukasza Frańskiego  Jako 
uzasadnienie podał, iż radny Łukasz Frański z wykształcenia jest germanistą,  od 2007r. 
jest  dyrektorem  Zespołu  Szkół  im.  Stanisława  Staszica  w  Nowym  Tomyślu.  Ukończył 
studia podyplomowe w zakresie zarządzania oświatą,  posiada doświadczenie w zakresie 
prowadzenia rad, był radnym Rady Miejskiej poprzedniej kadencji .

Radny  Adam  Drożdżal  zgłosił  kandydaturę  radnego  Wojciecha  Ślicznera,     jako 
człowieka, który ma doświadczenie samorządowe. Od 4 lat sprawował mandat radnego, 
jest również członkiem Rady Sołeckiej wsi Boruja Kościelna i przedstawicielem obszarów 
wiejskich. 
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Radny Rafał Tabaczyński w imieniu Komitetu Wyborczego Włodzimierza Hibnera zgłosił 
kandydaturę  radnego  Wojciecha  Andryszczyka.      Na  co  dzień  jest  członkiem  Rady 
Nadzorczej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  w  Nowym  Tomyślu.  Jest  także  prezesem 
Stowarzyszenia Mieszkańców Nowego Tomyśla,   działał  społecznie  w wielu  sprawach, 
między innymi w sprawie Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, jest człowiekiem godnym 
zaufania i sprawdził się już jako przewodniczący rady.
Innych zgłoszeń nie było.
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.
Rada Miejska jednomyślnie tj. 21 głosami „za” przyjęła zamknięcie  listę  kandydatów na 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.  

b) przeprowadzenie głosowania,
       Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, a przewodniczący  komisji 
przedstawił zasady głosowania,
Rada  jednomyślnie  21  głosami  -przyjęła  przedstawione  zasady  głosowania  jako 
postanowienie proceduralne – zał. nr  8  do protokołu. 
Przewodniczący  komisji  Skrutacyjnej  radny  Michał  Jarosz  wyczytał  kolejno  z  listy 
obecności  nazwiska  radnych,  którzy  po  oddaniu  głosu  wrzucali  wypełnione  karty  do 
głosowania do przygotowanej urny.  

Po  10  minutowej   przerwie,  w  trakcie  której   Komisja  Skrutacyjna   obliczyła  wyniki 
głosowania  tajnego,   przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  oczytał  protokołu  z  wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej, którymi zostali:
- radny Pan Łukasz Frański 
- radny Pan Wojciech Śliczner 
Protokół wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej stanowi zał. nr  9  do niniejszego 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  podziękował Komisji Skrutacyjnej i pogratulował nowo 
wybranym  Wiceprzewodniczącym  Rady  Miejskiej  panu  Łukaszowi  Frańskiemu  i  Panu 
Wojciechowi Ślicznerowi, życząc jednocześnie owocnej czteroletniej współpracy.

c)  podjęcie uchwały stwierdzającej wybó  r   
    Jako  usankcjonowanie  dokonanego  przez  Radę  wyboru,  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej  odczytał   projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady 
Miejskiej i poddał go pod głosowanie :
Rada Miejska jednomyślnie  tj.  21 głosami „za”podjęła uchwałę Nr I  /  2  /  2014 w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu. 
Uchwała stanowi zał. nr  10  do protokołu. 

Ad.7.  Informacja o stanie Gminy Nowy Tomyśl.
         Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż sprawozdanie dotyczące stanu 
Gminy za okres minionej kadencji  zostało przesłane radnym w materiałach na sesję w 
formie opracowania – „Podsumowanie kadencji 2010-2014”. 
Dodatkowo  pan  Burmistrz  Henryk  Helwing, poinformował,  że  oprócz  przekazania 
podsumowania kadencji wszystkim radnym, publikacja ta została szeroko rozkolportowana 
wśród społeczności gminy, do tego skrót opracowania w formie ulotki. 
Burmistrz  w  swoim  wystąpieniu  zwrócił  uwagę  na  niektóre  elementy,  takie  jak  stan 
finansów gminy, starał się,  uspokoić wszystkich obecnych na sesji oraz osoby oglądające 
transmisje  z  obrad  sesji,  iż  Gmina  Nowy  Tomyśl  jest  w  dobrej  sytuacji  finansowej. 
Nastąpiło  zwiększenie  dochodów  gminy,  wzrost  wydatków  majątkowych  przy 
jednoczesnym spadku zadłużenia. Wzrosły dwukrotnie w porównaniu do roku ubiegłego 
wydatki  majątkowe  i  jednocześnie  spadło  zadłużenie,  które  na  koniec  2014r.  wynosić 
będzie 29.700.000zł i będzie niższe w stosunku do roku minionego o 3.900.000 zł. 
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Sytuacja  jaka  jest  obecnie,  pokazuje  całkowite  bezpieczeństwo  finansowe  biorąc  pod 
uwagę wielość zadłużenia. 
Burmistrz  wyjaśnił  te  kwestie  finansowe,  by  rada  programując  kolejny  rok  i  myśląc  o 
perspektywie czterech lat patrzyła na kwestie finansowe z większym spokojem. Podkreślił, 
iż nie było, ani nie ma  tendencji do bankructwa, pozostawiamy Gminę w dobrej kondycji 
finansowej.  
Poinformował  też,  iż  w  minionym  roku  działało  na  terenie  gminy  2176  podmiotów 
gospodarczych, a w kadencji czteroletniej przyrost  wynosił -123 podmioty. Budżet gminy 
systematycznie wzrastał a jego dynamika wynosiła 24,07%.
Wspomniał  o  zrealizowanych  zadaniach  inwestycyjnych,  pozyskiwanych  środkach 
zewnętrznych.   Z samej Unii  Europejskiej  otrzymano kwotę 13.464.021 zł.  Ze środków 
zewnętrznych poza unijnych – otrzymano 1.388.067zł i na największą inwestycję jaką jest 
oczyszczalnia ścieków, uzyskano dofinansowanie w kwocie – 24.777.122,11 zł . Łącznie 
daje to kwotę niespełna 40 mln zł. 
Poruszył Burmistrz też sprawę kontroli finansowej przeprowadzonej przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Poznaniu.  Kompleksowej  ocenie podlegała gospodarka finansowa za 
2013r. W ocenie pokontrolnej nie stwierdzono, by pieniądze gminne były nieprawidłowo 
zarządzane czy wydatkowane.
Zwrócił  uwagę na wzrost  jakości usług świadczonych przez Urząd, który od roku 2006 
działa w oparciu o system zarządzania jakością wg normy PN-EN ISO 9001 : 2009.
Corocznie  zgodność  z  normą  i  wdrożonymi  procedurami  potwierdzana  jest  audytami 
zewnętrznymi  – pośrednimi,  a  raz  na trzy lata audytami  ponownej  certyfikacji.  Ostatni 
certyfikat Urząd otrzymał w grudniu 2012 z ważnością do grudnia 2015r. 
Wspomniał też o kadrze urzędniczej, wykształceniu, uczestnictwie w licznych projektach i 
programach i uzyskanych tytułach.
Przytoczone zostały też działania w zakresie gospodarki nieruchomościami, liczne akcje 
promocyjne  gminy.  Podkreślona  została  sprawa  budowania  dobrego  sąsiedztwa 
/sołectwa oraz stara i nowa część miasta/,  partnerstwa na linii Gmina – Powiat, co w skali 
kraju nie jest codziennością. 
     Na  zakończenie  Burmistrz  złożył  życzenia  nowo  wybranym  radnym,  by  misja 
kształtowania nowotomyskiej rzeczywistości na miarę potrzeb XXI wieku -powiodła się dla 
dobra naszej małej ojczyzny. 
Podziękował też wszystkim tym z którymi przyszło mu współpracować w okresie 20 lat 
pełnienia  funkcji Burmistrza Nowego Tomyśla .
Pełna treść wypowiedzi Burmistrza do odsłuchania z nagrania przebiegu obrad sesji. 

D y s k u s j a: 
Radny Leszek Drążkowiak – jako radny i wiceprzewodniczący poprzedniej kadencji Rady 
Miejskiej  w odniesieniu do sprawy zadłużenia gminy stwierdził, iż dokonał krótkiej analizy 
budżetów okolicznych gmin , które mają budżety porównywalne do naszego lub wyższe i 
są  one   podobnie  zadłużone  jak  nasza,  a  nawet  wyżej,  co  nie  budzi  jednak  obaw. 
Potwierdził  wypowiedź  burmistrza,  iż  pozostawiamy  gminę  w  dobrej  kondycji,  za  co 
przekazał podziękowania panu Burmistrzowi.

Ad.8. Informacja o nazewnictwie i przedmiocie działania komisji 
            stałych Rady Miejskiej .  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  informację  co  do  ilości  i  rodzaju 
komisji  jakie  funkcjonowały  w  poprzedniej  kadencji  każdy  z  radnych  otrzymał  w 
materiałach. 
Zgodnie z zapisem  §17 Statutu Gminy, którego treść przesłana została w materiałach a 
który  stanowi  poza  ustawą  o  samorządzie  gminnym  podstawę  działania  Rady,  radny 
powinien być  członkiem  co najmniej  jednej  komisji  stałej  Rady,  jednak nie  więcej  niż 
dwóch komisji stałych. 
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W związku  z tym przygotowana została  lista z  nazwami  komisji,  na  której  radni  winni 
zadeklarować swój udziału w pracach wybranych dwóch komisji. 
Na tej podstawie przygotowane zostaną stosowne projekty uchwał do przyjęcia na kolejnej 
sesji. 

Ad.9. 
Wolne głosy i informacje :
     Przewodniczący Rady Miejskiej zachęcił do zabierania głosu w tym punkcie porządku 
obrad :
Radny  Jan  Klimko  –  zwrócił  uwagę,  iż  przy  głosowaniu  w  dniu  dzisiejszym  na 
przewodniczącego  Rady Miejskiej,  karta  do głosowania  nie  w pełni  dawała  możliwość 
wyrażenia swojej opinii - zagłosowania w przypadku zgłoszenia jednego kandydata. 

Radny Bogusław Nawrot – zgłosił powstanie Klubu Radnych - Inicjatywa Rozwoju Ziemi 
Nowotomyskiej w składzie: Mateusz Jandy, Adam Polański i Bogusław Nawrot.

Radny Leszek Drążkowiak  – przekazał,  iż  radni  KWW „Przyjazny Samorząd”  wraz  z 
radnymi Polskiego Stronnictwa Ludowego tworzą wspólny Klub Radnych. 

Zgłoszenia w formie pisemnej przedłożone zostaną Przewodniczącemu Rady. 
Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji.

Ad. 10. 
Zakończenie obrad  I sesji Rady Miejskiej.

        Po wyczerpaniu całości przyjętej do realizacji tematyki obrad Przewodniczący Rady 
Miejskiej o godz. 14:00 dokonał  „Zamknięcia obrady I sesji Rady Miejskiej w Nowym 
Tomyślu”  w kadencji 2014 – 2018. 

Protokołowała                                                  Radny Senior prowadzący I część sesji
Stefania Twardowska                                                 Wojciech Andryszczyk

                                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                                         mgr Marcin Brambor 

Przebieg obrad pierwszej Sesji Rady Miejskiej transmitowany był na żywo na stronie 
internetowej Urzędu i dodatkowo jest do obejrzenia na stronie -  
h  ttp://www.youtube.com/user.TELEWIZJANOWYTOMYSL    i retransmitowany w telewizji 
kablowej Spółdzielni Mieszkaniowej.  
Uchwały Rady Miejskiej  podjęte na tej sesji opublikowane zostały na stronie  internetowej  
gminy – www.nowytomysl.pl – BIP w dziale Rada Miejska – /Uchwały Rady Miejskiej/  
Rejestr uchwał  kadencji 2014-2018 – uchwały 2014r./  

7

http://www.youtube.com/user.TELEWIZJANOWYTOMYSL
http://www.nowytomys.pl/

	PROTOKÓŁ Nr I / 2014

